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Abstract:

The educational discourse is considered as functional center reflecting the function of
the educational process parties in communication. and interaction and it reflects the function
of literary language which contributes to the creation of such a cross_talk resulting in what is
called the verbal process which sought by the deliberative analyses and control as it represents
a verbal act carried out through a series of questions orders and prohibitions traded
educationally within the social cultural context...etc.

The theory of verbal actions represents the most important principles in the feild of
pragmatic linguistics it focuses on the discovery of its Effectiveness in the educational process
from building the of communicative learner efficiency as well as the value of Arabic language
in the acquisition of know ledge and values.

Résumé :

Le discours éducatif est un centre fonctionnel, reflétant la fonction des parties dans le
processus éducatif en matiere de communication et d’interaction, et reflétant la fonction du
langage des instruments, qui contribuent a la création de cette communication mutuelle
aboutissant au processus dit verbal, qui cherche a délibérer pour analyser et contrdler, Elle se
déroule a travers une série d'enquétes, ordonnances et interdictions enseignées dans le
contexte de contextes sociaux, culturels et autres, ...

Ainsi, la théorie des verbes est le principe le plus important dans le domaine de la
linguistique délibérative, mettant l'accent sur la découverte de son efficacité dans le processus
éducatif, depuis la construction de I'efficacité de I'apprenant ainsi que de la valeur de la langue
arabe dans I'acquisition de connaissances et de valeurs.




